
TURISTIEKA ZAJEDNICA OPCINE FAZANA
ENTE PER IL TURISMO DEL COMUNE DI FASANA '.\ n .1" "\^ .\

43. istarske divizije 8, 52212FaLana, Hrvatska
tel: +385(0)52 383727 fax: +l$J(Q)52 383728 e-mail: info@infofazana.hr rvw'rv. inlblazana.hr

ZAPISNIK

sa 17. redovne Sjednice Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Opdine FaLanakojaje odrLana
28. studenog2022. godine s podetkom u 10,00 sati u prostorijama Multimedijalnog centra FaLana,
43. istarske divizije 8, FaZana.

PRISUTNT dTANOVI:
- Radomir Korai - predsjednik Turistidke zajednice Op6ine FaLana
- Roland Cinkopan
- UroS Martinovi6
- Ivan Tekovid
- Sandra Ne5ovii
- Tereza Kesovija Lupetina

ODSUTNI dT,,{NOVT:
- Damir Koste5ic
- Goran Peru5ko
- Mihaela Bili6

OSTALI PRISUTNI:
- Melita Perokovii - direktorica Turistidke zajednice Opiine FaLana
- Ivana Ajdukovii PrepuSt - djelatnica Turistidke zajednice Opdine FaLana

Predsjednik TZO FaLana pozdravio je prisutne . Zatimje konstatirao da Sjednici prisustvuje 6 od 9
dlanova Turistidkog vije6a te da Vije6e moZe pravovaljano donositi odluke.
Za zapisni(arku predlaZe Ivanu Ajdukovid Prepu5t, Sto su prisutni usvojili.

Prije izglasavanja Dnevnog reda, gospodin Kora6 je zamolio da se Dnevnom redu doda todka:
Sufi nanciranj e programa prednovogodiSnj e F aLane, Sto su prisutni usvoj i li.

Dnevni red:
1 . Usvajanje Zapisnika sa 16. Sjednice Turistidkog vijeda.
2. Prijedlog Rebalansa Financijskog plana Turistidke zajednice Op6ine FaLanaza2022.

godinu s promjenama aktivnosti.
3. Usvajanje financiranja prijedloga po javnom pozivu za programe FaZanskog kulturnog

ljeta2023.
4. Potpora TZO FaZana u razvoju proizvoda na podrudju TZO Falane.
5. Prijedlog CIN-a za suradnju na 5. FaLana Media Festu.
6. Prijedlog Upravnog odjela zaturizamzarazvoj Outdoor turizma.
7 . Prij edlog Programa rada i Financij skog plana za 2023 . godinu.
8. Odluka o visini turistidke pristojbe za Opiinu FaLanaza2024. godinu.
9. Odluka o ovla5tenjuzazastupanje Turistidke zajednice Op6ine FaZana u sludaju

sprij edenosti direktora.
I 0. PrednovogodiSnj a F aLana.

Predsjednik TZO FaLana pita prisutne imaju li primjedaba ili joS dopuna Dnevnog reda. Budu6i
da se nitko nije javio zarije\ Predsjednik daje na glasanje predloZeni Dnevni red.



ilanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljedeii nadin:

Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao ie ,,2a"; gospodin

UroS Martinovid glasao je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovii glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii
glasao je,,2a" ; gospoda Kesovij a-Lupetina glasala je,,2a" .

Zakljuiak: Dnevni red jednoglasno je usvojen.

AD 1.)

Zapisnik sa 16. Sjednice dlanovi Vijeda dobili su uz poziv za Sjednicu. PredsjednikTZOFaiana
upitao je prisutne imaju li primjedaba na Zapisnik. S obzirom na to da se nitko nije javio za rl1ed,

predlaZe da se Zapisnik sa 16. Sjednice usvoji.

Clanovi Turistidkoj vijeda glasali su na sljedeii nadin:

Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"', gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,za'., gospodin

UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospoda Sandra NeSovii glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovi6
glasao je ,,za'o; gospoda Kesovija-Lupetina glasala je ,,2a".

Zakljuiak: Zapisnik sa 16. Sjednice Turistiikog vijeda jednoglasno je usvojen.

AD 2.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovic.
Gospoda Perkovi6 navodi kako je 2022. bila turbulentna i nepredvidiva godina Sto se odrazilo i na

financije i to na prihodovnoj i na rashodovnoj strani, tako da je neophodno izvr5iti rebalans. Do
pove6anja prihoda do5lo je djelomice zbog odluke Vlade o nadinu placanja turistidke pristojbe, tj.
da se t 2022. godini pladaju puni iznosi turistidke pristojbe na osnovne i pomo6ne krevete te
djelomice i zbog ve6eg broja ostvarenih noienja od planiranih. S obzirom na promjenu u

prihodima doSlo je do promjena i u aktivnostima koje u oZujku nisu mogle biti planirane. Nadalje,
do5lo je do nepredvidivih tro5kova, poglavito u komunalnim tro5kovima i tro5kovima izvodada.

Ukupna stavka realizacije svih aktivnosti iznosi 2.981.824,58 kuna. To je rezultiralo i promjenom
stavke Rezerva je pod todkom 6.1. te je prijedlog da se ona prenese u 2023. te da sluZi za

pripremu aktivnosti u predsezoni.
Gospodin Kora6 otvara raspravu.

Gospoda Perokovi6 jo5 navodi kako ie Se , s obzirom na odluku o sufinanciranju
prednovogodiSnjeg programa naknadno u Rebalansu promijeniti, odnosno za taj iznos smanjiti
sredstva Rezerve.

Budu6i da nitko nije javio zarije(, gospodin Kora6 zatvara raspravu i daje na glasanje Prijedlog
za izglasavanje Rebalansa Godi5njeg programa rada Turistidke zajednice Op6ine Falana 2a2022.
godinu.

ilanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin

UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovid glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii
glasao je ,,2a"; gospoda Kesovija-Lupetina glasala je ,,2a".

Zakljuiak: Odluka o Prijedlogv za izglasavanje Rebalansa Godi5njeg programa rada
Turistiike zajednice Opdine FaZana za 2022. godinu jednoglasno je usvojena.



AD 3.)
Predsjednik TZO Falana daje rijed gospodi Perokovic.
Gospoda Perokovic navodi kako je sukladno zakonu Turistidka zajednica Opcine FaLana raspisala

Javni poziv za ftnanciranje programa prema kojem je zaprimljen ve6i broj prijava. Javni poziv bio
je otvoren mjesec dana te je na njega pristiglo 29 prijava programa u ukupnom iznosu od 47.000

€.

Inicijalno je bilo planirano 140.000 HRK (18.500 €) te je prijedlog financiranja slagan prema

financijskim moguinostima i kriteriju bodovanja. Za sponzorstva bi se izdvojilo 17.364 €, dok bi

1.+.000 € iznosilo sufinanciranje programa koji su dopuna naSim postoje6im programima.

Gospodin Cinkopan pita moraju li biti iznosi prikazani u eurima, s obzirom da se dokument

donosi u2022. godini.
Gospoda Perokovid odgovara kako se konzultirala s Ministarstvom te da iznosi moraju biti
prikazani u eurima, a da se dvojno iskazivanje odnosi samo na radune. Takoder navodi kako je

zbog lakSeg pra6enja tro5kove prikazala i u eurima i u kunama.

Gospodin Cinkopan savjetuje da se iznosi ne prikazuju s centima, ve6 da se zaokruZe iznosi u
eurima te da se, ako je potrebno, u kunama prikaZe iznos i u lipama.

Buduii da se viSe nitko nije javro za rijed, gospodin Korai zatvara raspravu i daje na glasanje

Financiranje prijedloga dobivenih po javnom pozivu zaprograme FaZanskog kulturnog ljeta2023.

Clanovi Turistidkoj vijeda glasali su na sljedeci nadin:

Gospodin Radomir Kora6 glasao je,,za", gospodin Roland Cinkopan glasao ie,,za"; gospodin

UroS Martinovi6 glasao je,,za", gospoda SandraNeSovid glasala je,,za"; gospodin Ivan Tekovi6

glasao je,,za", gospoda Kesovij a-Lupetina glasala ie,,za" .

Zakljuiak: Financiranje prijedloga dobivenih po javnom pozivu za programe FaZanskog

kulturnog ljeta2023. godine u ukupnom iznosu od32.714 eura jednoglasno je usvojen.

AD 4.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovid navodi kako se svake godine pomaZe razvoj proizvoda, narodito u pred i
posezoni. Bi Village organizira cijeli niz aktivnosti kojima ostvaruju znalaian broj nocenja u

destinaciji u navedenim razdobljima te je zatraLena potpora u iznosu od 80.000,00 kuna za

realizaciju programa i projekata za narednu godinu.

Buduii da se nitko nije javio zarrje\ gospodin Kora6 zalvararaspravu i daje na glasanje prijedlog

Potpore TZO FaZana u razvoju proizvoda na podrudju TZO FaLane.

Clanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljedeii nadin:

Gospodin Radomir Kora6 glasao je,,za"; gospodin Roland Cinkopan glasao ie,,za", gospodin

Uro$ Martinovi6 glasao je,,za"; gospoda SandraNe5ovi6 glasala je,,za"; gospodin Ivan Tekovid

glasao je ,,2a"; gospoda Kesovija-Lupetina glasalaie ,,2a".

Zakljuiak: Potpora TZO FaLana kampu Bi Village, Valbandon za razvoi proizvoda u

iznosu od 80.000,00 kuna za realizaciju programa i projekata u 2023. godini jednoglasno je

usvojena.

AD s.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovic.

Gospoda Perokovi6 navodi kako je gospodin Lekovii 27.10.2022. predloZio suradnju za 5.FaZana

Media Fest koji bi se odrZao t 2023. godini. PredloZio je da organizatori budu kao i u 2022.

godini, tj. CIN bi bio glavni organizator, a Op6ina FaZanaiTZO FaZana suorganizatori te bi iznos

iufinanciranja od strane TZO FaLana bio 90.000,00 kn. Zatim navodi da je TZO FaLana



15.11.2022. dobila dopis gosp. Lekovida u kojem se navodi da postoji mogu6nost da se Festival
ne odrZi ukoliko se ne postigne dogovor s Opdinom da podrZi odrZavanje Fai.ana Media Festa.
Gospodin Kora6 odgovara da trenutno nije u moguinosti dati odgovor jer se odabir projekata vrSi
putem nadedaja koji 6e biti raspisan.
Gospodin Tekovid je pitao koliko je Op6ina generalno zadovoljna s odrZavanjem Festivala.
Gospodin Korad odgovara da nije primijetio veliko zadovoljstvo kod gradana.
Gospodin Tekovid pita kakvi su bili marketin5ki rezultati i rezultati noienja.
Gospodin Cinkopan navodi da je odreden broj no6enja ostvaren u Bi Villageu te kako je izaSlo
nekoliko dlanaka, ali nevezanih uz temu turizma.
Gospodin Tekovi6 navodi kako se mogu rezervirati sredstva u proradunu pa naknadno odluditi.
Gospodin Kora6 navodi kako Op6ina ne moZe donijeti odluku mimo natjedaja za udruge.
Gospda Kesovija Lupetina navodi kako je bolje biti Stedljiv, pogotovo nakon iskustva s koronom.
Gospoda Perokovid navodi da se radi o znadajnim sredstvima za TZO FaLana te da gospodin
Lekovi6 inzistira da se vei sada potpiSe ugovor, a to i formalno nije moguie dok Skup5tina ne
usvoji Program rada za 2023. godinu. U Prijedlogu Programa rada je uvrStena ta aktivnost te
predlaZe da se na taj nadin to iskomunicira s CIN-om i gospodinom Lekoviiem, s napomenom da
6e se ugovor sklopiti po odluci SkupStine o usvajanju Programa rada 2a2023. godinu.
Gospodin Kora6 navodi da bi trebalo sastaviti detaljniji ugovor.

Buduci da se vi5e nitko nije javio za rijed, gospodin Kora6 zatvara raspravu i daje na glasanje
prijedlog da 6e TZ Fal.ana u funkciji suorganizatora sudjelovati u organizaciji i financiranju
troSkova odrZavanja 5. FaLana Media Festa u iznosu od 90.000,00 kuna.
Clanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljedeci nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
UroS Martinovid glasao je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovi6 glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovic
glasao je,,za'., gospoda Kesovij a-Lupetina glasala je,,za" .

Zakljuiak: Prijedlog da 6e TZFaLana u funkciji suorganizatora sudjelovati u organizaciji i
financiranju tro5kova odriavanja 5. Fail,ana Media Festa u iznosu od 90.000,00 kuna
jednoglasno je usvojen.

AD 6.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovii.
Gospoda Perokovid navodi kako je dobiven prijedlog IRTA-e za sudjelovanje u Outdoor projektu
te za sudjelovanje potraZuju 43.750.00 kn. Nadalje, gospoda Perokovid navodi da je ukoliko se
podrZi projekt IRTA-e, potrebno promijeniti neke stavke programa radaTZO FaLana.

Buduci da se vi5e nitko nije javio za rijed, gospodin Kora6 zatvara raspravu i daje na glasanje
prijedlog Upravnog odjela zaturizam za razvoj Outdoor turizma
Clanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljedeci nadin:
Gospodin Radomir Korad glasao je ,,protiv"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,protiv";
gospodin UroS Martinovi6 glasao je ,,protiv"; gospoda Sandra Ne5ovic glasala je ,,protiv";
gospodin Ivan Tekovid glasao je ,,protiv"; gospoda Kesovija-Lupetina glasala je ,,protiv".

Zakljuiak: Prijedlog Upravnog odjela za turizam za razvoj Outdoor turizma jednoglasno
nije usvojen.

AD 7.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovi6 navodi kako je Prijedlog Programa rada 2a2023. godinu temeljen na
planiranom broju nodenjau2023. Nadalje, navodi kako ve6i broj obveznika, pogotovo
iznajmljivada privatnog smjeStaja joS nije platio turistidku pristojbu te da se odekuje djelovanje
DrZavnog inspektorata koje u protekle dvije godine nije vrSilo kontrole na terenu zbog odluke
Vlade yezano uz situaciju s koronom. Zatim navodi kako je jedna od znadajnijih stavki buduieg



Programa manifestacija Valbandon i.spod iripnje koji bi se odrZaala u trajanju od2 dana sa znatno
bogatijim programom.
S obzirom na pomanjkanje prostora na dosadaSnjoj lokaciji, gospodin Cinkopan je naveo kako je
zatraieno od Ministarstva unutarnjih poslova RH da se omoguii odrZavanje manifestacije unutar
prostora MUP Valbandon.
Gospoda Kesovija Lupetina je izjavila kako joS nije stigao odgovor Ministarstva.
Gospoda Perokovii zatim navodi kako je drugi veliki tro5ak izdvajanje za Hitnu pomo6. Naime,
Nastavni zavod hitne medicine Istarske Zupanije temeljem stavka 7. dlanka ll. Zakona o
zdravstvenoj za5titi, koji kaZe da ukoliko se zbog pove6anog broja turista javi i potreba za
poveianim brojem timova hitne medicinske sluZbe, uputio je sustavu lokalnih i regionalnoj
turistidkoj zajednici Istarske Zupanije zahtjev kojim traZi njihovo sufinanciranje za2023. godinu.
Ukupno potrebna dodatna sredstva iznose 5.000.000,00 kuna.
Plan raspodjele potrebnih sredstava je sljedeci:

1. TZIZ - 10% ukupnog iznosa
2. Lokalne turistidke zajednice po principu ude56a u ukupnom ostvarenom prihodu od

turistidke pristojbe.
Prema tom dogovoru.TZFaLana 6e sljedeie godine participirati tro5kove timova (posto.je6ih i
dodatnih) iznosom od 20.831,00 €.

Buduci da se viSe nitko nije javio za rijed, gospodin Kora6 zatvara raspravu i daje na glasanje
Prijedlog programa radaTZ Op6ine FaLanaza2023. godinu.
Clanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je,,za", gospodin Roland Cinkopan glasao je,,za"; gospodin
UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovii glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovic
glasao je,,za" ; gospoda Kesovij a-Lupetina glasala ie,,za" .

Zakljuiak: Prijedlog programa rada Turistiike zajednice Opdine Faiana za 2023. godinu
jednoglasno je usvojen.

AD 8.)
Predsjednik TZO Falana daje rijed gospodi Perokovic.
Gospoda Perokovid navodi kako je Odluka o visini turistidke pristojbe za Op6inu FaLana za2O24.
godinu bila ve6 donesena. Nakon sastanka sa Zupanom predloZena je da visina turistidke pristojbe
na razini cijele Zupanije bude 1 ,60 eura po noienju za hotele, l,l0 eura ostali objekti po nodenju,
1,00 euro po no6enju za kampove te 70,00 eura pauSalni iznos turistidke pristojbe po krevetu za
objekte u domaiinstvu. Buduii da se po naSoj prija5njoj odluci neke stavke razlikuju od ovog
prijedloga - 60,00 eura za pau5alni iznos turistidke pristojbe po krevetu za objekte u domaiinstvu
i 1,50 eura dnevno za kampove gospoda Perokovic upitala je dlanove smatraju li potrebnim
promijeniti visinu turistidke pristojbe 2a2024. prema prijedlogu Zupana.
Gospodin Cinkopan je izjavio kako su kamp gosti osjetljiviji na promjenu cijena, ali smatra da
ipak moZe ostati prije donesena odluka Vijeda.
Gospodin Tekovid izjavio je kako ne bi predloZio izmjenu visine turistidke pristojbe za
iznajmljivade.
Buduii da se vi5e nitko nije javio za rijed, gospodin Korai zatvara raspravu i daje na glasanje da
Turistidko vijede Opiine FaLana potvrduje Odluku o visini turistidke pristojbe za Opdinu FaLana
za 2024. godinu donesenu 2 l.listopada 2022. godine.

Clanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Korad glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,.zaoo; gospodin
UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospoda Sandra NeSovi6 glasala je ,,2a", gospodin Ivan Tekovi6
glasao je,,za", gospoda Kesovij a-Lupetina glasala je,,za" .

Zakljuiak: Potvrda Odluke o visini turistiike pristojbe za Opdinu FaL,ana za 2024. godinu
donesena 21. Iistopada2022. godine jednoglasno je usvojena.



AD e.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovii.
Gospoda Perokovi6 navodi kako je u sludaju sprijedenosti rada direktora turistidke zajednice
Turistidko vije6e treba donijeti odluku o zastupanju direktora do njegovog povratka.

Gospodin Cinkopan je upitao gosp. Koraia da li je u mogudnosti u sludaju potrebe da on zastupa
TZO FaZana u tom razdoblju.
Gospodin Kora6 se zahvalio, ali navodi kako nije u mogu6nostr zbog obaveza Nadelnika te
predlaZe djelatnicu TZO FaLana. Kao osoba za zastupanje TZO FaLana u sludaju sprijedenosti
direktora predloZena je Ivana Ajdukovid Prepu5t.
Bududi da se viSe nitko nije javio za rijed, gospodin Korai zatvara raspravu i daje na glasanje
Odluku da se Ivani Ajdukovii Prepu5t daje ovlaStenje za zastupanje Turistidke zajednice Opcine
FaZana do povratka nenazodne ovla5tene osobe na posao.
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,za'o; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospoda Sandra NeSovii glasala je ,,2a"', gospodin Ivan Tekovic
glasao je ,,2a"; gospoda.Kesovija-Lupetina glasala je ,,2a".

Zakljuiak: Odluka da se Ivani Ajdukovid PrepuSt daje ovla5tenje za zastupanje Turistiike
zajednice Opdine Fa7,ana do povratka nenazoine ovla5tene osobe na posao jednoglasno je
usvojena.

AD 10.)
Gospodin Kora6 predloZio je Vije6u sufinanciranje novogodiSnjeg programa u FaZani u iznosu od
50% predloLenog glazbenog programa dobivenog po ponudi tvrtke Virido S.A. d.o.o. Pula, Sto bi
iznosilo 43.7 50,00 kuna.
Bududi da se viSe nitko nije javio za rijed, gospodin Kora6 zatvara raspravu i daje na glasanje
Odluku o sufi nanciranj u pro grama Prednovo godi5nj e F aLane.
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
UroS Martinovii glasao je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovi6 glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii
glasao je,,2a" ; go spoda Ke sovij a-Lupetina glasala je,,2a" .

Zakljuiak: Odluka da se prednovogodi5nji program u FaZani sufinancira u iznosu od
43.750,00 kuna jednoglasno je usvojena.

Buduii da se nitko vi5e nije javio za rijel, Predsjednik TZO FaLana zahvaljuje prisutnima na
sudjelovanju, te zatvara 17. redovnu Sjednicu Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Opiine
FaLana.

Sjednica Turistidkog vije6a Turistidke zajednice Op6ine FaLanazavr3ila je u 10:48 sati.

Zapisnidarka:

Ivana Ajdukovii Prepu5t

Predsjednik
Turisticke zaje$nice Op6ine F alana'.'r l'' t/
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FaLana,28. studenog 2022. godine


